
 
 číslo materiálu: 6/4 | usnesení R/271/24 
Komise: Komise kulturní 
Datum: 11. 3. 2024   17:00 hod 
Přítomni: 
 
Host: 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 

viz prezenční listina 
P. Ladra – administrátor komise 
K. Špalková, D. Ostřanská 
D. Jelínek, B. Buňka, M. Trdličková, J. Skyva 
 
L. Nosová 

Gestoři RM: K. Daczická, T. Morawski 
Příští jednání: dle dohody 
 
Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program jednání komise se týkal 1/ představení nových členů komise, 2/ volby předsedy  
a místopředsedy komise, 3/ různé 
 

1) Představení nových členů komise 
Rada města Kutná Hora jmenovala svým usnesením číslo R/10/24 tři nové členky kulturní komise – 
Ladu Bartošovou, Barboru Vičarovou a Kateřinu Zábojníkovou. Gestor komise T. Morawski nové 
členky uvedl a ty se následně představili ostatním členům kulturní komise. 
 

2) Volba předsedy a místopředsedy komise 
Vzhledem k rezignaci pana Š. Drtiny na funkci předsedy komise bylo nutné zvolit nového předsedu. 
Zároveň se přítomní shodli, že by bylo dobré mít i místopředsedu, který v případě potřeby zastoupí 
předsedu komise. Gestorka komise K. Daczická navrhla na funkci předsedy komise paní Veroniku 
Lebedovou. Jako druhý kandidát se přihlásila o pozici předsedy Lada Bartošová. T. Morawski, který 
z pozice gestora jednání řídil, dal hlasovat nejprve o první nominaci. Pro Veroniku Lebedovou jako 
předsedkyni kulturní komise hlasovalo 7 členů, 3 se drželi hlasování. Následně pro Ladu Bartošovou 
jako předsedkyni komise hlasovali 2 členové, 8 se zdrželo. 
Novou předsedkyní kulturní komise se stala Veronika Lebedová.  
Následně se komise 9 hlasy přiklonila k tomu, že Lada Bartošová bude vykonávat funkci 
místopředsedkyně komise.  

 
3) Ostatní 

V následující fázi převzala vedení komise nová předsedkyně V. Lebedová. Proběhla krátká diskuze 
týkající se vizuální podpory projektů zařazených do Calendaria Cuthna, L. Petránek se zavázal, že 
vytvoří návrhy nového loga pro Calendarium Cuthna, nové členky komise se informovaly na některé 
procesní a administrativní záležitosti spojené s fungováním komise a následně byl debatován 
termín příštího jednání, který navrhne předsedkyně komise v rámci měsíce května. 

 
4) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 
 
5) Reakce rady města: 
 
 
Zapsal: Pavel Ladra 
Zápis ověřila: V. Lebedová 


